
Petr Hájek: Tajemný mechanismus lavin: Lži
v padesáti odstínech šedi ji nezastaví. I
zostřené oslavy Vítězného Listopadu už
narušují renegáti. Jádro migračního pudla.
Epidemie očkovaných? Základní otázka
socialismu jde zde
- CZ24 News | 15. listopadu 2021

ČESKO: Petr Hájek je zděšen, jak už i v hlavních režimních médiích přibývají hlasy patřící dosud
výhradně k „dezinformační scéně“ a vyvozuje z toho silně optimistické (a pesimistické) předpovědi

Lavina to ještě ani zdaleka není, ale kdesi vysoko, mimo dohled hlavních ideologů současné totality a
jejích mediálních a cenzurních nástrojů, se již potichu formuje. Takový je tajemný mechanismus
lavin. Zatím jen její první kamínky občas dopadnou k nám do „slzavého údolí“, v němž je nám právě
žíti naše nelehké životy. Přibývající četnost „bombardování“ však dokládá, že se již dlouho na svahu
neudrží. Že by už napřesrok…?

Děje se tak, přestože (či spíš právě proto, že) hysterická režimní propaganda zvyšuje své
bombardování lží v padesáti odstínech šedi: O báječných vakcínách (co jediné pomoci proti covid-
chřipce). O strašlivém globálním oteplování způsobeným lidskou činností a existencí vůbec (právě
naměřili, že říjen byl nejchladnějším za posledních pět let). O skvělých imigrantech na jižních
hranicích Evropy, jimž musíme podat pomocnou ruku (a jejich ohavném „druhu“ na hranicích
s Běloruskem, proti nimž je správné stavět zdi a žiletkové ploty). O skvělé budoucnosti bez energií
vyráběných standardní cestou (ačkoli jiné zatím neexistují). A tak dále.

Krůčky k (po)pukání
Před námi jsou aktuálně pravidelné každoroční „zostřené oslavy“ Vítězného Listopadu (zatím nikoli
jako převratu zosnovaného ve spolupráci americké CIA a sovětské KGB). Vedle ČT a ČRo patří mezi
nejprověřenější režimní mainstreamová média i nejčtenější Seznam Zprávy. A hle, jakási uvědomělá
soudružka (Eva Soukeníková) tam právě přišla s temnou renegátskou myšlenkou, že „listopadové
oslavy začínají mít trapnou příchuť neustále se opakujícího příběhu. Jako kdyby je napsal sám
Havel…“

Uprostřed vrcholících příprav na oslavy svátku svobody a demokracie, kterou jsme prý převratem
získali, jí to připadá jako nesnesitelný kolovrátek: „Opět se sejdeme na Národní třídě, abychom
zapálili svíčku, poslechneme si Martu Kubišovou a budeme veřejně předčítat (Havlovu) Moc
bezmocných, vzývat demokracii, nadávat na komunisty a poplácávat se po zádech, jak jsme to
vybojovali. A také připomínat mladým, jak ‚se nemohlo cestovat!‘, jak ‚si to ani nedovedeš
představit!‘, jak jsme stáli frontu na novou pračku!‘. OK Boomer.“

No co tohle je? Kam to máme okna? Vždyť nejen na Národní, ale i na Václaváku se již připravují
grandiózní oslavy „vítězství lidu“ (kdo je – a jej – asi platí?) a v okolních ulicích už stojí značky
oznamující rezidentům, že zde nebudou smět sedmnáctého do půlnoci parkovat. Ještě donedávna
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visel na Národním muzeu olbřímí kimirsenovský plakát s naším Velkým Vůdcem a heslem „Havel
navždy!“ Proč ho vlastně sundali? Nebo ho tam zase dají? Měli by. Vždyť na Staromáku se má tentýž
den konat shromáždění disidentů, kteří nechtějí uvěřit, že jsme se „převrátili“ do nejlepšího
z možných světů. Ti už si po (Schwabově) Velkém resetu neškrtnou. Ostatně ani před ním.

No co tohle je? Kam to máme okna? Vždyť nejen na Národní, ale i na Václaváku se již připravují
grandiózní oslavy „vítězství lidu“ (kdo je – a jej – asi platí?) a v okolních ulicích už stojí značky
oznamující rezidentům, že zde nebudou smět sedmnáctého do půlnoci parkovat. Ještě donedávna
visel na Národním muzeu olbřímí kimirsenovský plakát s naším Velkým Vůdcem a heslem „Havel
navždy!“ Proč ho vlastně sundali? Nebo ho tam zase dají? Měli by. Vždyť na Staromáku se má tentýž
den konat shromáždění disidentů, kteří nechtějí uvěřit, že jsme se „převrátili“ do nejlepšího
z možných světů. Ti už si po (Schwabově) Velkém resetu neškrtnou. Ostatně ani před ním.

Jádro pudla
„Ve čtvrtek proudila plynovodem Jamal do Evropy přes Bělorusko a Polsko zhruba polovina ruského
plynu oproti předchozímu dni. Velkoobchodní ceny suroviny se tak opět zvýšily. Situaci komplikují
výhrůžky běloruského prezidenta Alexandra Lukašenka, jehož spor s Evropskou unií se kvůli
uprchlíkům na hranicích Běloruska s Polskem, Litvou a Lotyšskem vyhrotil. Informuje o tom
agentura Reuters.“ Tak pravil jiný článek z mainstreamu.

Naštěstí máme jiné experty. Naše vlastní. Jednoho z mnoha zaměstnává Český rozhlas, stanice Plus.
A tak se v této souvislosti zeptal soudruha Dvořáka (před převratem žil s rodiči v Sovětském svazu a
patřičně o něm pak bájil), zda to pro nás neznamená nějaké nebezpečí. Ale kdepak, ujistil expert,
máme jiné plynovody, tohle nic neznamená. Ale určitě v tom má prsty Putin. Ano, tak to má být,
soudruhu, Reuters se mýlí.

Jenže zase: Mainstreamový web soudruha Neffa (patří pod kavárenské Lidovky) přinesl text pana M.
Kechlibara (který přece jen něco o mezinárodních souvislostech ví, takže v ČT ho neuvidíte). A
představte si, on přímo v tomto centru oddaného bruselanismu píše: „Jádrem pudla je neochota si
připustit, že mezi migračními aktivitami běloruského autokrata a Caroly Racketové (německá
migrační proletářka, která se proslavila zatčením za dovoz migrantů do Itálie, pozn. aut.) není žádný
rozdíl. Jedno probíhá v lese, druhé na moři, ale v obou případech jde o cílené masové pašování lidí
z rozvojového světa do Evropy, byť třeba s různými motivacemi. Racketová za to ovšem sklidila
v Evropském parlamentu potlesk ve stoje.“

Jak je to možné?
Jestli to tak půjde dál, tak nevím. Tedy vím. Naštěstí nás ten náš „Věčný“ včas připoutal k NATO
(aniž se zeptal, zda s tím souhlasíme). A tak další „zpráva z (korporátního) tisku“ (řečeno s Karlem
Krylem):

„Americká armáda tento týden při slavnostní ceremonii v německé Mohuči-Kastelu, kde sídlí
velitelství USA pro Evropu a Afriku, oficiálně znovu zprovoznila 56. jednotku jaderného
dělostřelectva v Německu. Stalo se tak poprvé od studené války. Velitelství bude disponovat jak
hypersonickou zbraní Dark Eagle, která bude po svém úplném vyvinutí a nasazení schopna zrychlit
na více než pětinásobek rychlosti zvuku, tak odpalovacím zařízením a řídicím systémem Typhon –
obě zbraně jsou v současné době ve vývoji. Reaktivace odráží rostoucí obavy Pentagonu, že Rusku se



podařilo předstihnout USA a NATO v Evropě díky raketám s delším doletem a vlastnímu vývoji
hypersonických zbraní.“

Cože? Jak je to možné (tak zní základní otázka socialismu, pravil zvěčnělý spisovatel Josef
Škvorecký)? Vždyť Rusko je přece zaostalé, a každou chvíli se tam určitě už zbaví nenáviděného
diktátora Putina, zatímco demokratickým prezidentem se pak vzápětí stane v širokých vrstvách
populární (asi jako u nás Havel den před převratem) Aljoša Navalnyj, vězeň svědomí (za defraudaci).
Navzdory tomu, že již mu nepomůže ani naše zpravodajská agentura CIA Člověk v tísni, neb byla
označena za zahraničního agenta, a poté vypovězena z Moskvy. Podobně byl nyní označen také
„lidskoprávní“ Memorial, jen proto, že je rovněž financován ze zahraničí (Soros). Tak zní tamní
zákon.

Je to o to horší, že Rusko oním zákonem pouze „opsalo“ ten americký – jemuž ovšem „aplaudujeme
ve stoje“.

Epidemie očkovaných
Když už jsme zmínili web zapřisáhlého vakcinátora Ondřeje Neffa (Neviditelný pes či covid, Lidovky):
Měsíce nás uvědomělý soudruh přesvědčuje, že injekce je jedinou cestou, jak zabránit… no prostě
všemu. A najednou z něj vypadne tohle:

„Skoro po dvou letech končí údobí tápání a nejistot, údobí, kdy si kapacity a univerzitní profesoři
vzájemně spílali do ignorantů a udělovali si bludné balvany za klamání veřejnosti. Teď, zdá se, jsou
odborníci konečně zajedno: koronavirus si dělá, co chce, nikdo nic nechápe a nikdo nemá ponětí,
jakou cestou se situace vydá. (…) Shoda panuje v tom, že vývoj zklamal optimisty, že vakcinace
absolutní tečku neudělala a že účinnost vakcíny klesá rychleji, než kdo čekal. (…) Vojtěchova
náměstkyně Koziar Vašáková řekla ve čtvrtek, že vláda zvažuje zaracha pro neočkované, že tedy pro
vstup do restaurací a na stadiony nebude stačit test. A co hůř, rakouský model uvažuje o skutečném
lockdownu pro neočkované, kteří by jen v omezené míře směli vytáhnout paty z domu. To ovšem je
doslova šílená představa. (…) Velmi dramatická by byla reakce veřejnosti – a věřím, že by nevoli dali
najevo i mnozí očkovaní. Je nepochopitelné, že si to Rakušané nechají líbit a že to jejich ústavní a
soudní systém umožňuje. Doufejme, že současná vládoopozice touto cestou nepůjde.“

Rozumíte tomu obratu? Já tedy ne. Ten člověk se buď zbláznil (má i třetí dávku vakcíny, takže možné
to je), nebo – už preventivně jako vždy nasává „vítr z hor“ (kde se formuje výše zmíněná lavina). Měl
by přece místo podvratných řečí chválit soudruhy, kteří ve středu „přestali v souhrnu oficiálních
statistik, publikovaném FIT ČVUT, zveřejňovat poměr očkovaných a neočkovaných v rámci lůžkové
péče, mezi zemřelými, atd. Odůvodnili to tím, že data byla často dezinterpretována, a někdo by si to
špatně vysvětlil“.

To je správný přístup! Jako v tom vousatém vtipu, jak jede Husák s Brežněvem ve vlaku, který náhle
uvízne mezi stanicemi. A zatímco agilní Gustáv nabízí různá „racionální“ řešení, Velký Ukrajinec
v kremelském křesle ruských carů to odmítne: „Blbost, stáhneme roletu, a budeme se tvářit, že
jedeme plnou parou vpřed.“

Kdy?
Mezitím náš pěvecky a diplomaticky zdatný ministr zdravotnictví vyhrožuje, že zdravotníkům a
dalším profesím očkování nařídí. Zjevně se inspiroval soudruhy z našich „vzorů“ kde zítra znamená
již včera – a tak to má být. V USA tamní „demokratický“ Hřib v křesle primátora New Yorku nařídil
povinné očkování třeba hasičům a popelářům – a vzhledem k tomu, že tisíce raději odešli, hrozí
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městu požár, jakému podlehl svého času podobně spravovaný Řím (jen nebyl tak zaplaven odpadky).
Snad se tak nestane 11. září.

V Británii chtěli zase něco podobného udělat se zdravotníky. Těch nenaočkovaných lékařů a
zdravotníků je v tamním systému přes sto tisíc (u nás třetina), jak konstatoval britský ministr
zdravotnictví s typicky anglickým jménem Sajid Javid (muslimské komunity jsou mimochodem
minimálně proočkované, stejně jako u nás ty cikánské – proč asi?). Jenže z vládních odhadů vyplývá,
že jen zhruba 22 tisíc z dosud nevakcinovaných zaměstnanců NHS se nakonec raději dá očkovat, než
aby přišli o zaměstnání. V dubnu tak může zdravotnickému systému chybět zhruba 73 tisíc lidí
včetně lékařů a sester, varuje dokument ministerstva. Lidé budou umírat, protože zdraví neočkovaní
nebudou smět do práce. To by nevymyslel ani Havel.

A to ještě experti ve výzkumu realizovaném za spolupráce Agentury pro zdravotní bezpečnost (HSA)
či Imperial College London (byl na konci října publikován v prestižním časopise The Lancet),
potvrdili, že se při setkání s nakaženým mohou nakazit i očkovaní a covid-19 dále šířit. Mnozí
neočkovaní se tak začínají obávat, zda očkovaní, kteří se nemusí testovat, je mohou nakazit. S
obavami o své neočkované kolegy se ozývají i plně naočkovaní. Tohle už by nevymyslel ani Ionescu
(jehož byl Havel nedomrlým epigonem).

Opakuji: vše čerpám z veřejně dostupných zdrojů korporátních režimních médií. Nepřipomíná to
něco?

Ta lavina se prostě připravuje k „pochodu“. Už nejde o to ZDA, ale jenom KDY se s rachotem vydá
k nám do údolí. Až se to, jako tenkrát, dozvíme z ČT, půjdeme zvonit klíči jako tenkrát? Jak kdo. Ti,
co již „nasávají vítr“, určitě.

Tak si ještě běžme letos užít „zostřených oslav listopadu“ – nejlépe na Staromák. Kdo ví, třeba se již
za rok nic „dobrovolně“ slavit nebude. Ani očkovat.

Přehnaný optimismus? Podle toho, co ta lavina za sebou zanechá za pohromy. Mohlo by jít také o
přehnaný pesimismus.

Ostatně soudím, že Evropská unie musí být zničena.
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